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Maastricht, 14 juli 2025 

 
Betreft: Schriftelijke vragen inzake wijziging route buslijn 3 vanuit Wolder  
 
Geacht college, 

 
Onze fractie is meermaals benaderd door buurtbewoners uit Wolder met de vraag of de 
aangekondigde wijziging van buslijn 3 door Arriva niet in kan gaan. Vanaf augustus zal buslijn 3 niet 
meer tot in het centrum komen, maar slechts stoppen bij de Prins Bisschopssingel. Hierdoor kunnen 
buurtbewoners uit Wolder, Biesland en Campagne niet meer rechtstreeks tot het centrum komen. 
Voor mensen slecht ter been wordt het op deze manier haast onmogelijk om naar het centrum te 
gaan. Daarnaast moeten jeugdigen die op stap zijn geweest in het centrum door het park lopen om 
de bus terug te nemen.  
Het CDA vindt dat inwoners vanuit iedere buurt relatief snel en makkelijk met de bus tot de 
belangrijke voorzieningen in onze stad moeten komen, bv. het gemeenteloket in het centrum. Deze 
bereikbaarheid zou wat ons betreft het uitgangspunt moeten zijn bij de indeling van de buslijnen. Wij 
zien deze wijziging dan ook in een veel grotere tendens waarbij er hoofdzakelijk gekeken wordt naar 
hoe rendabel een buslijn is. Dat is niet het belang dat het openbaar vervoer enkel zou moeten 
dienen. Gezien de concessie met Arriva via de provincie loopt, zal ook de CDA-statenfractie hier 
vragen over stellen. 
De CDA-raadsfractie heeft hierbij de volgende vragen:  
 

1- Kunt u aangeven waarom Arriva deze wijziging wil doorvoeren? Is hierover contact geweest 
met de gemeente? Zo ja, wat is daar besproken?  

2- Heeft Arriva gekeken naar de behoeften van de bewoners van Wolder, Biesland en 
Campagne of hiernaar geïnformeerd bij de inwoners van Wolder, Biesland en Campagne? 

3- Wat vindt u ervan dat maar liefst drie buurten hierdoor de rechtstreekse toegang tot het 
centrum wordt ontnomen?  

4- Mag Arriva binnen de huidige concessie zulke wijzigingen zomaar doen?  
5- Kunt u zo snel mogelijk het gesprek aangaan met Arriva, gezien deze wijziging al gepland 

staat voor augustus, en nadrukkelijk verzoeken deze wijziging niet door te voeren? Voor 
wanneer staat het eerste kwartaalgesprek met Arriva op?  

6- Kunt u hierover ook het gesprek aangaan met de gedeputeerde en hem ook vragen zich sterk 
te maken voor het behoud van de huidige buslijn 3?  

 
Met vriendelijke groet, 
 

Gabrielle Heine 

CDA Maastricht  


